
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 5 februari 2019 

 

Betreft: 8.23 Motie Maaibeleid in buitengebied 

 

We hadden om agendering gevraagd van de motie Maaibeleid in het 

buitengebied. Inmiddels heeft de wethouder bij memo van 31 januari 2019 

aangegeven dat het rapport van Wageningen Environmental Research ontvangen 

werd en dat dit besproken wordt in de projectgroep bestaande uit LTO, het 

Hoogheemraadschap, de Provincie en Wageningen. Eerst moeten de 

deelnemende partijen instemmen en dan pas komt er een raadsinformatieavond 

c.q. expertmeeting. 

 

Dit leidt tot de volgende vragen: 

- Waarom verstrekt de wethouder het rapport niet al aan de 

commissieleden en kan dat nu per ommegaande geschieden? 

- Waarom worden niet in de projectgroep ook de natuurmensen betrokken, 

zulks teneinde een evenwichtige visie te verkrijgen waar met alle 

stakeholders rekening gehouden is? 

- Waarom moeten eerst de deelnemende partijen instemmen voordat het 

rapport besproken kan worden in de RIA? 

 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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